
 

 

 

 
JUHATUSE KOOSOLEKU 

PROTOKOLL 
 
 

Tallinnas, 10. jaanuaril 2024 
Algus:  15:00 
Lõpp:  15:55 
 
Osalesid juhatuse liikmed vastavalt registreerimislehele, juures viibisid isikud vastavalt registreerimislehele. 
 
 

1. HOL 2024. aasta eelarve eelnõu 
 
Andre Sepp ja Ene Millert selgitasid HOL 2024. aasta eelarve eelnõud ning selless tehtud täiendusi ja täpsustusi. 
Muudetakse ühisürituste korraldust (vabariigi aastapäev ja talvine spordipäev jäävad ära). Ruth Jürisalu andis 
ülevaate Haridus- ja kultuurikomisjoni ettepanekutest, mille kohaselt assigneeringuid ühisüritustele võrreldes eelmise 
aastaga vähenevad või jäävad samaks. Harjumaa Laulu- ja Tantsupeo vahendeid planeeritakse 200 000 eurot ühes 
KULKA toetusega. Liikmemaksude võimalik suurus täpsustub lõplikult märtsiks, kui selgub füüsilise isiku tulumaksu 
eelmise aasta laekumise muutus. Muud tuluallikad veel täpsustuvad. Arutati võimalike kulude struktuuri ja sisu ning 
konkreetseid toetustaotlusi. 
Otsustati: 
1.1 Kiita HOL 2024. aasta eelarve projekt heaks ja suunata see HOL volikogu 17.01.2024 koosolekule esimeseks 

lugemiseks. 
1.2 Jätkata eelnõu arutelu juhatuses, arvestades täpsustuvaid tulude mahtu ning võimalikke täiendavaid 

kuluartikleid. 
 
 

2. HEV uuringu tutvustus, seisukohad, esitamine volikogule 

Maria Mägar tutvustas HAAP Consulting OÜ poolt tehtud uuringut „Harju maakonna omavalitsute koostöömudeli 
välja töötamine hariduslike erivajadustega lastele teenuste pakkumisel“. HOL tegi uuringu teostajale ettepanekud 
tööd konkretiseerida. 
 Otsustati: 
2.1 Võtta uuring teadmiseks ning suunata see HOL volikogu 17.01.2024 koosolekule arutamiseks. 
 
 

3. Maakonna arengustrateegia tegevuskava uuendamine ja MATA 2024-2027 tegevuskava 
koostamisest 

 
Tiina Beldsinsky andis ülevaate Harju maakonna arengustrateegia tegevuskava uuendamise käigust ja MATA 2024-
2027 tegevuskava koostamise hetkeseisust. Otstarbekam on mõlemad tegevuskavad lahus hoida. MATA-perioodi 
põhiteema on HEV laste vajaduste rahuldamine ja sellealane koostöö. Tegevuskava muutmiseks tuleks küsida 
omavalitsuste arvamusi. 
Otsustati: 
3.1 Küsida omavalitsustelt arvamusi tegevuskavade muutmiseks ja täpsustamiseks, andes vastamisajaks eelarvete 

vastuvõtmisele järgneva aja. 
 
 

4. HOL-i ettepanekud alushariduse seaduse väljatöötamisel ja regionaalministri pöördumise 
ühisvastus 

 
Andre Sepp, Kristjan Kenapea ja Maria Mägar tutvustasid HOL ettepanekuid alushariduse seaduse eelnõusse ning 
regionaal- ja põllumajandusministri kohalike omavalitsuste rahastamise teemalisele pöördumisele antud vastust. 
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5. HOL volikogu koosoleku ettevalmistamine 
 
Andre Sepp kõneles HOL volikogu 17.01.2024 koosoleku ettevalmistamisest ja päevakorra projektist. 
Otsustati: 
5.1 Kiita HOL volikogu koosoleku korraldamine Viimsi Artiumis 17.01.2024.  
5.2 Kiita heaks HOL tegevdirektori esitatud HOL volikogu 17.01.2024 koosoleku päevakord. 
 
 

6. Ülevaade tervisespetsialisti konkursist ja NEET projekti käivitumisest 
 
Andre Sepp andis ülevaate haridusasutuste tervisedenduse spetsialisti konkursist ja NEET-noorte projekti 
käivitumisest. Tervisedenduse spetsialisti konkursil on sõelale jäänud 3 isikut, NEET-noorte koordinaatori konkurss 
toimub. 
 
 

7. Informatiivsed ja kohapeal algatatud teemad 
 
7.1 KOKS muudatusettepanekutest. Esmalt tuleks teha muudatusi tutvustavad seminarid ja töögrupid. 
 
 
 
/ digitaalselt allkirjastatud /    / digitaalselt allkirjastatud / 
 
Andrus Umboja     Kristjan Kenapea 
HOL esimees     Protokollija 


